
 

 

Møteprotokoll styremøte  
Alstahaug Idrettsråd 

Torsdag 7. mars 2024, kl. 19.00-21.00  
på Kulturbadet (møterom 3. etg.)  

Til stede: Bjørn Richard Jensen, Hanne Louise Olsen, Christer Øveraas og Johanne 
Markvoll (ref.). 

Forfall: Susanne Lien Fjeldstad, Synne Sandstrak, Karl Einar Kjeldsand, Vera 
Karoliussen, Steffen Bonsaksen og Jens Mørk-Olufsen. 

 

På grunn av det høye forfallet var styret ikke vedtaksdyktig, men gjennomførte møtet, i 
hovedsak som et drøftingsmøte. 

 

 
 
Sak 13/24  Godkjenning av innkalling og saksliste  

•  
 
Sak 14/24 Godkjenning av protokoll 
Utsettes til neste møte.  
 
Sak 15/24 Samarbeidsmøte 
Samarbeidsmøte satt opp for gjennomføring 11. april. Bjørn Richard har hatt et møte 
med SIL, som har vært en pådriver for samarbeidsmøtene. Innspill for tema fra dem er 
anlegg. Bakgrunn: Nye grupper krever andre og nye anlegg. Kunstgress på Stamnes må 
snart skiftes. Hva skjer på Radåsmyra? 
 
De frammøtte støttet å jobbe mot at anlegg blir tema for samarbeidsmøte, men et slikt 
tema krever dialog med kommunen og evt. eksterne innledere, og det blir for knapt med 
tid å planlegge dette til 11. april. 
 
De frammøtte foreslår at den oppsatte møtetida 11. april benyttes til styremøte i stedet 
for samarbeidsmøte. 
 
 
Sak 16/24   Orienteringer 

• Tidtakerutstyr 
Gruppa som arbeider med å utrede felles tidtakerutstyr hadde møte tidligere i 
dag. Det er opprettet kontakt med lag på Dønna, Herøy, Lovund mfl.. Man ser at 
de ulike aktørene/gruppene har veldig ulike behov; muligens kan 
orienteringsmiljøet og sykkelklubben ha bruk for felles utstyr. Usikkert hva man 
går for. 
 

• Info etter møte for idrettsråd 27.02., i regi av Nordland idrettskrets 
o Ekstrainnsats for like muligheter til å delta i idretten; idrettskretsen 

fordeler ekstra bevilgning fra KUD til lokale Ils arbeid for å inkludere barn 
og ungdom fra lavinntektsfamilier i idretten. IL har fått spørreskjema for å 



beskrive behov og tiltak, fra idrettskretsen, med svarfrist 18. mars. 
Fordeling innen 19. april. 

o Mulig å endre lovnorm for idrettsråd med færre enn 15 idrettslag. Slipper 
da å velge kontrollutvalg og valgkomité, og kan ha færre styremedlemmer. 
Bjørn Richard sjekke om AIR har mulighet. Styret diskuterer i så fall dette 
på neste møte, og forbereder evt. sak til årsmøtet.  

o 5 % av LAM til aktivitet i regi av idrettsrådet. Se sak 17/24. 
 
 
Sak 17/24  LAM 
Ref. sak 16/24. En prøveordning for 2023, 2024 og 2025, vedtatt på idrettstinget i 2023, 
åpner for muligheten til å sette av 5 % til drift og tiltak i regi av idrettsrådet. Forutsetter 
vedtak på idrettsrådets årsmøte og at kommunen stiller med minimum tilsvarende beløp.  
Bjørn Richard kontakter Jens-Willy i NIK for å undersøke hva andre idrettsråd bruker 
disse midlene til. Forbereder evt. sak til årsmøtet, ref. sak 18/24. 
 
 
Sak 18/24 Eventuelt 
 

• Årsmøteforberedelser: 
 

• Valgkomité: 
Ifølge protokoll fra årsmøte 2023 skulle styret velge leder av valgkomité. De 
frammøtte la fram følgende forslag i prioritert rekkefølge: 
1) Erlend Balseth 
2) Øystein Breines  
3) Ken Tollaksen   

 
Lagt fram på melding til resten av styret. Ingen innsigelser. 

 

• Endring av signaturrett for banksignering (vedtekter/lovnorm) 
Det bør gjøres ei vedtektsendring angående signaturrett – i dag er ikke 
signaturrett definert og med det må hele styret signere alle dokumenter.  

 

• Behov for å hjelpe lag til rekruttering av frivillige i styrer mm., ref. medieoppslag 
og samtaler med ulike idrettslag. Mulig tiltak kan være workshop/fagkveld. 
Kanskje ikke realistisk i vår? Men for lenge til høsten? Tas opp på neste møte. 


